

Dagsorden for mødet d. 23-9. 2025 kl. 19.00 i Sognegården

Bjørn Veng, Mathias, Inge-Lise deltager fra kl 19:30.

TED, Birger og Daggi deltager ikke i pkt 15

Ted deltog ikke i pkt 20

Niels deltager ikke i den del af pkt 22, som handler om ham.

1. Godkendt af dagsorden
2. Kommentar til sidste protokol var der ikke.
3. **Lukket** orienteringer og beslutninger; Aktuelle driftssituation drøftet. **Punktet åbnet.**
4. Formands beslutning om indkøb af kirketjener tlf., Godkendt.
Desuden er der lavet en telefonlinje ekstra til præstevikar.
5. Formandsbeslutning om flytning af altertavle og ansøgning til PU.
 - Altertavlen ER flyttet
 - Provstiet har afvist at betale ekstraomkostningerne. Skal indgå i slut regnskab.
 - Godkendt
2. Formandsbeslutning om omlægning af sammensunkne dræn ved kirken.
 - Dræn er rensat og fungerende igen.
 - Der er sat en rensebrønd af.
 - Godkendt
3. Formandsbeslutning om at genåbne regnskab 24; der var ved revision fundet en tastefejl.
 - Godkendt beslutningen, regnskab præsenteres ved næste møde.
4. Ansøgning fra Pia Carlsen om bliver fritaget for at være suppleant for menighedsrådet, og dermed slettet af listen. Pia angiver personlige årsager som baggrund for ansøgningen.
 - Ansøgning imødekommet.
5. Orientering fra Skovlauget, og godkendelse af det etablering af sti projekt. Bjørn deltager
 - 450.400 for opbygning af stisystemet -
 - Der skal opkræves fra friluftsrådet, på bevillingen til 300.000,
 - Byfornyelsesmidlerne har afsat ca. 122.400, de skal opkræves,
 - De sidste penge bliver taget af skovens eget budget, ca. 30.000
 - Vi får en pris på en knusning af kanterne, der kan fjerne stød, så vi kan slå ukrudt på "skuldrerne" ind i mellem.
 - Vi bør få etableret en "strigling" af stisystemet med jævne mellemrum.
 - Vi bør lave et par arbejdsdage om året hvor vi klipper de nederste grene af voksende træer, der sætter grene ind over stien.
 - Vi har foreslået Skovlauget sætter en arbejdsdag, og inviterer dem der vil være med at lære det.
 - Skovlauget opsætter ca. A2-store skilte på Alu-plader som infotavler rundt omkring, ligesom der opsættes skilt ved hundeskoven.
 - Ted kontakter Friluftsrådet for at høre vedr. revisionskravet.
2. Orientering om gravers stillingsopslag

- Vi har modtaget en del ansøgninger - ansættelsesudvalg justeres til at være:
 - Gitte, Birger, Rikke og Niels
- 3. Affødte beslutninger som følge af ovenstående, drift til graver kan være klar. Graver vikar ansat 1-10 til 30-11 (Kirsten Marstrand)
- 4. Orientering om hjemmeside og webmaster. Mathias / Inge-Lise.
 - Mathias har præsenteret den nye hjemmeside.
 - Vi har besluttet at begynde at indsamle E-mails til et nyhedsbrev.
 - Karsten hjælper Mathias med at forbedre billederne.
 - Mathias er ved at have overtaget hjemmesiden, Inge-Lise aftræder til nytår.
- 5. Varmer og kalknings projekt orientering fra byggeudvalget.
 - Vi genbesøger varmekonceptet og kapaciteter for at være sikre på hvor vi er.
- 6. Affødte beslutninger af ovenstående er dialog med vores nye konsulent Leif. Leif Frandsen Macheel, ØLLGAARD
 - 7. Beslutning om honorering af byggeudvalg. Der indstilles 1500 pr mdr. til deling.
 - afventer provstiets godkendelse.
 - 8. Kasser vedtægt, Daggi underskriver vedtægt.
 - 9. Budget 2026 drøftes
 - Vi fremskriver budgettet, så det ligner 2025, da vi ikke forventer større forandringer fremadrettet.
 - 10. Revisions protokol udsat
 - 11. Regnskabsinstruks til underskrift udsat
 - 12. Ansøgning om støtte/ medvirkende til fælles indkøb af ukrudt brænder
 - MR er sindet at støtte ideen om fælles ukrudtsbekæmpelse og ser sig gerne ind i et møde med andre foreninger for at få ideen i mål straks efter nytår.
 - 13. Orientering fra kontaktpersonen og daglig leder.
 - Meldingen fra personalet er, at det går godt. (Mathias)
 - Provstiet drømmer om at opbygge et vikarkorps, så skulle nogen høre om nogen der ku ha lyst :-)?
 - 14. Rådet rundt.
 - Daggi har været i kontakt med Kristeligt dagblad, som skriver en artikel om kirkebiblioteket.
 - Der er lidt gang snak på SoMe om billeder af kirken. Spændende, Daggi laver en billedsamling, privat motiveret.
 - Budgetsamråd d. 30-9 afbud fra Ted; Daggi deltager.
 - Formanden stiller op til KV 25 og ønskes derfor en godkendelse af, at han fortsætter som repræsentant i lokalforum og øvrige udpegninger. Dette er godkendt.
 - 15. Næste møde, vi skal stemme til valg til PU, mellem d. 1. og d. 20. okt. Skal ske på mødet. Ny mødedato eller ekstra møde. D 15-10 kl 19:00
 - 16. Evt.